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Protokoll fört vid Styrelsemöte 2025-01-20, kl. 18:30 på Karlsnäsgården. 
 
Närvarande:     
Lennart Smedenmark, ordförande   
Anders Sundelin, vice ordförande    
Cissi Lingerud, Utbildning 
Olof Ingemarsson, sekreterare 
Christian Lindblom, Junior och ungdom 
Lars Svensson, Tävling  
Annika Josefsson, kassör     
   
 

 
§1 Mötets öppnande. 

 Ordförande öppnade mötet. 
 

§2 Dagordningen. 
 Dagordningen godkändes. 
 
§3 Föregående mötesprotokoll. 

Ordförande föredrog protokollet från föregående styrelsemöte varefter det lades 
till handlingarna. 

 
§4 AP-lista-uppföljningar. 

Christian Lindblom ska beställa tröjor till Blekingecupen. 
 
§5 Rapporter/skrivelser. 

Christian Lindblom: Rapporterade att Ungdomskonferensen och Vinterlägret 
har genomförts. 
 
Lars Svensson: Rapporterade att DM plaketter ska beställas vilket är tidigare än 
vanligt då DM Natt går redan 21/3. 
 
Cissi Lingerud: Rapporterade att SOFT:s nya utbildningsplan är på gång, att 
Skåne och Småland håller utbildningsträffar den 1 februari, bl a steg 2 för 
banläggare samt, att avseende MTB-O är signalerna från Länsstyrelsen positiva 
inför SM. 
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Annika Josefsson rapporterade att bokslutet för 2024 är klart med ett positivt 
resultat. 
 

§6 Verksamhetsberättelse/plan och budget. 
Lennart Smedenmark föredrog handlingarna. Avseende budgeten för 2025 
föreslår styrelsen oförändrade förenings- och aktivavgifter samt sänkt avgift för 
klubbarna avseende deltagande på USM, USM-läger, GM samt Daladubbeln. 

 
§7 Årets orienterare. 

Styrelsen diskuterade vem som skulle utses till året orienterare 2024. Styrelsen 
var eniga och framlägger namnet på årsmötet. 
 

§8 Inför årsmötet. 
Årsmötet ska hållas på Karlsnäsgården 12/2 kl 18:00 och Lennart Smedenmark 
rapporterade att förberedelserna är gjorda. Inga motioner har inkommit. 
 

§9 Övriga frågor.  
OK Skogsfalken har inkommit med önskemål om att inte arrangera DM 
Ultralång. Styrelsen beslutade att överenskommen tävlingsplan ska hållas men 
att frågan ska tas upp på årsmötet. 
 
Förslag på nytt format för DM Sprintstafett, med syfte att få fler lag i 
tävlingsklass, diskuterades. Förslaget ska tas upp på årsmötet. 
 
Förslag till flytt av DM Medel och DM stafett från 6-7/9 till 20-21/9 vilket 
innebär att Ungdomsseriefinalen behöver flyttas. OK Vilse 87 är med på detta 
förslag men Stigmännen behöver också tillfrågas eftersom Ungdomsseriefinalen 
var planerad till 21/9. 
 
Styrelsen föreslår ny rutin för IP Skogen som innebär att toalettvagnarna ska 
ställas upp på Karlsnäs och underhållas av Ronneby OK mot ersättning (6 000 
kr/år). 

 
§10 Nästa möte 

Styrelsen beslutade att hålla nästa möte 2025-02-24 kl 18:30 på Karlsnäsgården 
 
§11 Avslutning. 

Ordförande förklarade mötet avslutat kl. 20:30. 
 
 
 
 
 
-----------------------------------------     -------------------------------------------- 
Olof Ingemarsson, mötessekreterare Lennart Smedenmark, mötesordförande 
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Protokoll fört vid Styrelsemöte 2025-01-20, kl. 18:30 på Karlsnäsgården. 
 
Närvarande:     
Lennart Smedenmark, ordförande   
Anders Sundelin, vice ordförande    
Cissi Lingerud, Utbildning 
Olof Ingemarsson, sekreterare 
Christian Lindblom, Junior och ungdom 
Lars Svensson, Tävling  
Annika Josefsson, kassör     
   
 


 
§1 Mötets öppnande. 


 Ordförande öppnade mötet. 
 


§2 Dagordningen. 
 Dagordningen godkändes. 
 
§3 Föregående mötesprotokoll. 


Ordförande föredrog protokollet från föregående styrelsemöte varefter det lades 
till handlingarna. 


 
§4 AP-lista-uppföljningar. 


Christian Lindblom ska beställa tröjor till Blekingecupen. 
 
§5 Rapporter/skrivelser. 


Christian Lindblom: Rapporterade att Ungdomskonferensen och Vinterlägret 
har genomförts. 
 
Lars Svensson: Rapporterade att DM plaketter ska beställas vilket är tidigare än 
vanligt då DM Natt går redan 21/3. 
 
Cissi Lingerud: Rapporterade att SOFT:s nya utbildningsplan är på gång, att 
Skåne och Småland håller utbildningsträffar den 1 februari, bl a steg 2 för 
banläggare samt, att avseende MTB-O är signalerna från Länsstyrelsen positiva 
inför SM. 
 







Annika Josefsson rapporterade att bokslutet för 2024 är klart med ett positivt 
resultat. 
 


§6 Verksamhetsberättelse/plan och budget. 
Lennart Smedenmark föredrog handlingarna. Avseende budgeten för 2025 
föreslår styrelsen oförändrade förenings- och aktivavgifter samt sänkt avgift för 
klubbarna avseende deltagande på USM, USM-läger, GM samt Daladubbeln. 


 
§7 Årets orienterare. 


Styrelsen diskuterade vem som skulle utses till året orienterare 2024. Styrelsen 
var eniga och framlägger namnet på årsmötet. 
 


§8 Inför årsmötet. 
Årsmötet ska hållas på Karlsnäsgården 12/2 kl 18:00 och Lennart Smedenmark 
rapporterade att förberedelserna är gjorda. Inga motioner har inkommit. 
 


§9 Övriga frågor.  
OK Skogsfalken har inkommit med önskemål om att inte arrangera DM 
Ultralång. Styrelsen beslutade att överenskommen tävlingsplan ska hållas men 
att frågan ska tas upp på årsmötet. 
 
Förslag på nytt format för DM Sprintstafett, med syfte att få fler lag i 
tävlingsklass, diskuterades. Förslaget ska tas upp på årsmötet. 
 
Förslag till flytt av DM Medel och DM stafett från 6-7/9 till 20-21/9 vilket 
innebär att Ungdomsseriefinalen behöver flyttas. OK Vilse 87 är med på detta 
förslag men Stigmännen behöver också tillfrågas eftersom Ungdomsseriefinalen 
var planerad till 21/9. 
 
Styrelsen föreslår ny rutin för IP Skogen som innebär att toalettvagnarna ska 
ställas upp på Karlsnäs och underhållas av Ronneby OK mot ersättning (6 000 
kr/år). 


 
§10 Nästa möte 


Styrelsen beslutade att hålla nästa möte 2025-02-24 kl 18:30 på Karlsnäsgården 
 
§11 Avslutning. 


Ordförande förklarade mötet avslutat kl. 20:30. 
 
 
 
 
 
-----------------------------------------     -------------------------------------------- 
Olof Ingemarsson, mötessekreterare Lennart Smedenmark, mötesordförande 
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